
NO SHOPPING STOP

全 程 无 购 物 站

Tour Code: CAZ 

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

South Bridge
南桥长廊

South Bridge
南桥长廊

Jinli Ancient Street
锦里古街

Jinli Ancient Street
锦里古街

Huanglongxi Ancient Town
黄龙溪古镇

Huanglongxi Ancient Town
黄龙溪古镇

Dongjiao Memory Culture Theme
东郊记忆文化主题公园 

Dongjiao Memory Culture Theme
东郊记忆文化主题公园 

China
中国

7D5N
成都 / 都江堰

CHENGDU / DUJIANGYAN



 灌县古城 - 被誉为“山水入怀、生活道场”的灌县古城，以厚重的文化
积淀、特有的风土人情和浪漫的生活情调吸引四面八方的来客。

 南桥长廊 - 南桥是一座仿古廊桥，廊桥的天棚有彩画天花及卷棚仿古天
棚。南桥长廊是南街与复兴街之间的一座雄伟壮丽的廊式古桥。廊桥边
上有一条热闹的美食街，能够吃到各种当地的美食。

 黄龙溪古镇 - 一个集山、水、城一体的水乡城市。它本身体现了古人依
托自然、亲近自然、天人合一的人居环境构想。

 复兴老茶馆 - 一家百年老茶馆, 弥留着老成都味道的茶香。传统茶馆的
秩序、礼仪和诸多细节，在复兴茶馆有所恢复和重现。

 川菜博物馆 - 是一个以菜系文化为主的主题性博物馆。该博物馆内拥有
分典藏馆、品茗休闲馆、川菜原料以及灶王祠等展示区供您欣赏。

 文殊院 - 是远近闻名的佛教寺院。文殊院曾经名为圆塔院，后于清朝康
熙年间重建，并改名号为文殊院。文殊院中有许多非常有历史价值的文
物。例如钟楼就有文殊院的标志文物，一口重达四千五百公斤的大钟。

 东郊记忆文化主题公园 - 一个集合音乐、美术、戏剧、摄影等文化形态
的多元文化园区，工业遗址主题旅游地。

 锦里古街 - 现为成都市著名步行商业街，为清末民初建筑风格的仿古建
筑，以三国文化和四川传统民俗文化为主要内容。这里有各式各样的当
地美食，手工艺品，您也可以在这里找到纪念品送于亲友。

 玉林菜市 - 玉林，成都古早网红街区。玉林菜市场主打一个“综合性”
市场。 来这里看到的不仅仅是菜市场本身, 这里也充斥着各种小吃。

 SKP时尚商圈 - 是成都的一座高奢购物商场，于2022年12月20日开始
试营业。为内地首个下沉式商场，除SKP及SKP-S以外所有部分均位于
下沉式广场内，地面为公园绿地及艺术空间。

观光景点：

Wenshu Monastery
文殊院

Wenshu Monastery
文殊院

Sichuan Cuisine
川菜风味

Sichuan Cuisine
川菜风味

Fuxing Tea House
复兴老茶馆

Fuxing Tea House
复兴老茶馆

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

 5 早餐 / 1 午餐 / 3 晚餐

风味餐：
★ 川菜风味
★ 鸳鸯火锅
★ 陈麻婆豆腐

酒店住宿（5 晚）
 天府临空智选假日酒店或同级   x1 晚
 新城智选假日酒店或同级   x4 晚

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日，公众假期, 天气状况，交通等情况，自然灾害，必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

自费项目：成都大熊猫繁育基地一期&二期全景游（含电瓶车&熊猫塔）+ 川剧变脸秀表演
+川剧脸谱 DIY 绘画+九眼桥夜景步行游览 = 480RMB/人

注意事项：

1. 如行程景点因天气或其他不可抗拒因素不对外开放，将改为其他景点游览。

精简行程 ：

第一天 启程 a 成都 (机上用餐)

 入住酒店

第二天 成都 (早/晚)

 黄龙溪古镇
 复兴老茶馆
 交子大道步行街
 交子双塔&交子廊桥 (璀璨夜景)

第三天
成都 b (66公里) 都江堰 - 成都

(早/午)

 川菜博物馆 （品四川小吃）

 自拍大熊猫雕塑
 灌县古城
 夜游南桥长廊 “蓝眼泪” 

第四天 成都 (早/晚)

 文殊院 (打卡 “幸福” 红墙)

 熊猫邮局 (打卡熊猫明星 “果赖” 网红墙)

赠: 熊猫明信片 1 张

 东郊记忆文化主题公园 
 IFS 挂墙熊猫
 春熙路步行街

第五天 成都 (早)

 自由活动

第六天 成都 a 回程 (早/晚餐)

 锦里古街
 玉林菜市（自费品地道小吃）

 SKP时尚商圈
 夜景打卡 “生机塔”

第七天 抵达吉隆坡

成都

都江堰



SKP MALL
SKP时尚商圈

SKP MALL
SKP时尚商圈

Chunxi Road Pedestrian Street
春熙路步行街

Chunxi Road Pedestrian Street
春熙路步行街

HOTEL OR SIMILAR (5 NIGHTS)
 Holiday Inn Express or similar class      x1 Night
 Holiday Inn Express Chengdu Wuhou New City or similar class x4 Nights

 5 Breakfast / 1 Lunch / 3 Dinner

Special Cuisine:
★ Sichuan Cuisine
★ YuanYang Hot Pot
★ Chen Mapo Tofu

 Guanxian Ancient City - The ancient city of Guanxian County, known 
as "the place where mountains and rivers are in your arms and where you 
live," attracts visitors from all over with its rich cultural heritage, unique 
customs and romantic life style. 

 South Bridge - South Bridge is an antique covered bridge. The ceiling of 
the covered bridge has a painted ceiling and an antique rolled ceiling. The 
South Bridge Promenade is a majestic ancient corridor bridge between 
South Street and Fuxing Street. There is a lively food street next to the 
covered bridge, where you can eat a variety of local delicacies. 

 Huanglongxi Ancient Town  - A water city integrating mountains, water 
and city. It itself embodies the ancient people's conception of human 
settlements relying on nature, being close to nature, and integrating nature and 
man.

 Fuxing Tea House - A century-old teahouse that retains the tea aroma of old 
Chengdu. The order, etiquette and many details of traditional teahouses have 
been restored and reproduced in Fuxing Tea House.

 Sichuan Cuisine Museum - It is a themed museum focusing on cuisine 
culture. The museum has exhibition areas such as a collection hall, a tea tasting 
leisure hall, Sichuan cuisine raw materials, and the Zaowang Temple for you to 
enjoy.

 Wenshu Monastery - TIt is a well-known Buddhist temple. Wenshu 
Monastery was once called Yuanta Yuan, but was rebuilt during the Kangxi 
period of the Qing Dynasty and renamed Wenshu Monastery. There are many 
cultural relics of great historical value in Wenshu Monastery. For example, the 
bell tower contains the iconic cultural relic of Wenshu Monastery, a large bell 
weighing 4,500 kilograms.

 Dongjiao Memory Culture Theme Park - It is a multicultural park 
integrating music, art, drama, photography and other cultural forms, and an 
industrial heritage themed tourist destination.

 Jinli Ancient Street - It is now a famous pedestrian commercial street in 
Chengdu. It is an antique building in the architectural style of the late Qing 
Dynasty and the early Republic of China, with the culture of the Three 
Kingdoms and Sichuan traditional folk culture as its main content. There are a 
variety of local delicacies and handicrafts here, and you can also find souvenirs 
here to give to your relatives and friends.

 Yulin Local Market - Yulin, an ancient celebrity neighborhood in Chengdu. 
Yulin Local Market is a “comprehensive” market. What you see here is not only 
the vegetable market itself, it is also full of various snacks.

 SKP MALL - Is Asia’s largest sunken-style luxury mall, encompassing retail, 
hospitality, tech, and art.of various snacks.

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

Optional Tour : Chengdu Giant Panda Breeding Base Phase I & Phase II Panoramic Tour (Including Buggy & Panda Tower) 
+ Sichuan Opera Face Changing Show + Sichuan Opera Mask DIY Painting + JiuYan Bridge Night View Walking Tour = 480RMB/P  

Remarks: 

1. If the scenic spot not open to the public due to weather or other irresistible factors, will be replaced 
by other scenic spot.

TOURIST ATTRACTIONS:

D7 ARRIVE KUALA LUMPUR

D1 DEPARTURE a CHENGDU
(MOB)

 Check in Hotel

D3
(B/L)

 Sichuan Cuisine Museum (taste sichuan  
 snacks)
 Selfie Panda Statue
 Guanxian Ancient City
 Night Tour - South Bridge “Blue 
Tears”

 Wenshu Monastery (Check In "Happiness"
 red wall)
 Panda Post Office (Check In Panda Star 
“GuoLai” Celebrity Wall)
*Free: 1 Panda Postcard
 Dongjiao Memory Culture Theme
 IFS wall-mounted panda
 Chunxi Road Pedestrian Street

D6 CHENGDU a RETURN (B/D)

 Jinli Ancient Street
 Yulin Local Market (taste authentic snacks 
 - Own Expenses)
 SKP Mall
 SKP “Tower of Vitality” (night view)

 Huanglongxi Ancient Town
 Fuxing Tea House
 Jiaozi Avenue Pedestrian Street
 Jiaozi Twin Towers & Jiaozi Covered  
 Bridge (Brilliant night view)

SCHEDULE

D2 CHENGDU (B/D)

CHENGDU b (66KM)
DUJIANGYAN - CHENGDU

D4 CHENGDU (B/D)

D5 CHENGDU (B)

 Free and Easy

CHENGDU

IFS wall-mounted panda
IFS 挂墙熊猫

IFS wall-mounted panda
IFS 挂墙熊猫

DUJIANGYAN



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

 成都 CHENGDU 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

China   : +86

中国   : +86

China - No time different with Malaysia

中国 - 时间与马来西亚时间标准时无相差

10 CNY = MYR 6.50

10 元 = 马币 6.50

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

类型 / Type B - 两脚扁型＋一圆型插头 / 
         2 flat blade pin + 1 round pin

类型 / Type I - 八字扁型脚+接地孔 / 3 Oblique flat
         blade pin “V-shape”

Chinese Yuan - CNY
Renminbi - RMB
中国元   - CNY
人民币   - RMB

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance
Each individual are entitled to check in 1 luggage of 
not more than 20 kg and a hand carry bag not more
than 7 kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，以
及托运行李不超过20公斤。

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度

* Major credit cards such as Visa and Master 
   card are mostly widely used

Spring 春季
3月 – 5月
Mar to May
25℃ ~ 3℃

Summer 夏季
6月 – 8月
Jun to Aug
30℃ ~ 19℃

Autumn 秋季
9月 – 11月
Sep to Nov
24℃ ~ 3℃

Winter 冬季
12月 – 2月
Dec to Feb
10℃ ~ -3℃

A330 B787B737


